
Аднан Башић 

1. Питање постављено Савјету министара БиХ – “Да ли Савјет министара БиХ има 

у плану да предузме било какве мјере по питању смањења докторских студија у 

БиХ и да ли постоји програм суфинансирања најбољих студената докторског 

студија? 

2. Питање постављено Влади Федерације БиХ – “Шта је до сада учињено како би 

се омогућио нормалан рад Поштанске банке и какав је њен тренутни статус? 
 


